
Referat af generalforsamling i Kalundborg Bogbyer 21.2.2023 

Formanden indledte med at bede om undskyld for, at indkaldelsen Ɵl generalforsamlingen var 
kommet én dag for sent i avisen. Fejlen var ikke hans, men avisens. Forsamlingen Ɵlgav. 

Maja Hansen blev valgt Ɵl dirigent. 

Formandens beretning: 2022 har været et godt år for foreningen. Bogsalget er steget med 18.000 
kr. i forhold Ɵl 2021, og periodens overskud er på 38.000 kr. Deraf følger et ”luksusproblem”, 
nemlig at foreningens donaƟonspulje vokser. Det er en bunden opgave for bestyrelsen at få den 
bragt ned. 

Årets største begivenhed var givetvis vores forsinkede 10-års jubilæum den 20. maj, der både blev 
en succes med dagens fejring i Solsikken med taler og musik, og en fiasko, da Katrine Billes to 
planlagte optrædener måƩe aflyses pga manglende Ɵlslutning. 

Foreningen kører godt, trods tab af skaƩede medarbejdere, men nye frivillige kunne godt bruges. 

Formandens beretning blev godkendt. 

Regnskabet blev gennemgået af kassereren og godkendt. 

Budget 23 blev gennemgået og vedtaget. DonaƟonspuljens størrelse blev aƩer diskuteret. 

Valg Ɵl bestyrelsen DiƩe Schwartzbach og Peter Breinholt var på valg. Peter ønskede ikke genvalg, 
derfor genvalgtes DiƩe og nyvalgtes Jens Wolff. Som suppleanter genvalgtes Lars Richter og 
nyvalgtes Bjørn Mortensen. 
Som bilagskontrollanter genvalgtes Hans Andersen og Irene Wiborg, og Henrik Larsen nyvalgtes Ɵl 
bilagskontrollant-suppleant. 

Eventuelt: Der blev foreslået en række forbedringer af salget (nye hylder i vinduet, elektronisk 
registrering af bøgerne, udsendelse af bøger Ɵl bevægelseshandicappede) og diskuteret nye 
donaƟonsmuligheder (Ɵl byens videregående uddannelser, Ɵl ”Homestart” og Ɵl lydbøger). 
Bestyrelsen tog forslagene Ɵl eŌerretning. 

Peter takkede for mange gode år i bestyrelsen. 

Generalforsamlingen afsluƩedes med tak Ɵl dirigenten – og smørrebrød Ɵl forsamlingen. 


